
 

FAU-møte 6.3.2018  

Tilstede: Christian, Espen, Roger og, Unni.  

Referent: Christian Ulvin Berg 

 

SAK 1:  Nytt siden sist 

- Den formelle registreringen av FAU Haukerød med nytt styre er ok hos Brønnøysundregisteret. 

- Kommunalt Foreldre Utvalg (KFU) er i gang igjen etter å ha ligget nede. 1 representant fra hver 

ungdomsskolekrets. Christian representerer Bugården. Skal sjekke om dette utvalget har uttalerett 

eller hørerett. 

- Klage på trafikktiltak i forbindelse med bygging av sykehus er sendt til kommunen på vegne av FAU 

av Unni og Susanne. 

SAK 2: Forespørsler fra Krokemoa 

- Ønske fra FAU Krokemoa om å dele på utstyr som for eksempel popkornmaskin og 

sukkerspinnsmaskin. Vi ønsker ikke dette og vil heller oppfordre de til å søke midler til eget innkjøp 

hos NMU. 

- Ønske fra FAU Krokemoa om å være med på nettvettkurs og dele kostnadene ved dette. Vi synes 

dette er ok hvis det er gjennomførbart. 

SAK 3: NMU 

Kommunene har varslet innstramminger i roller og styresammensetning. Kun beboere i nærmiljøet 

kan være styremedlem, noe det ikke er ved HNMU i dag. FAU burde være aktive i HNMU. Unni sitter i 

styret i HNMU i dag. 

SAK 4: Komiteer 

Trafikkgruppa er godt i gang med planlegging av trafikkdag i august. 

SAK: Eventuelt 

- Generelt dårlig med strøing og måking rundt skolen. 

- Innkjøp av nettbrett i skolen. Velger skolen riktige leverandører og plattform? Espen og Roger 

kjenner bransjen og kunne kanskje tenkt seg å ta dette opp med skolen. 


